
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: tirsdag 10. januar kl. 1900. 

Årsmøte: 2. mars 2023. 

STYREMØTE 29. NOVEMBER 2022  

TIL STEDE: Svein Granøien, Kristin Hage, Karstein Kalsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, 
Hans Morten Breiby og Stig Midthjell. 

Ikke til stede: Martin Granøien. 

Anders sitt ord:  

Vedtekter: Samling for nye vedtekter fra sentralleddet, svært oppklarende. Ikke bare vi som har 
særgreier. Oppklarende at vi ikke må innlemme særrettighetene våre i vedtektene. Hvis vi har 
eksklusiviteter som gjør det vanskelig å administrere der vi evt. Kunne få mange tusen søkere da 
dette ligger tilgjengelig så har vi mulighet til å skrive noe på dette. Dette ligger under årsmøte og er 
en årsmøtesak. Årsmøte skal beslutte forvaltning av foreningens ressurser og avtaler. Her kan vi 
definere hvem som har rett til å jakte osv. Dette blir like gyldig som vedtekter. Stig og Hans morten 
må definere et særskilt dokument ang. Særskilte rettigheter for deres utvalgsområde. Alle utvalg skal 
være på foreningsnivå. 

Foreningen bestemmer hvor mange som skal være i styret. Minimum 3 stk. er kravet. 

Slutt på lukkede foreninger etter neste årsmøte. Betydning for oss i forhold til priser på fiske, skyting 
osv. MEN eksklusiviteter kan vi sette egne føringer for. Medlemsbevis SKAL medbringes når man 
kjøper. Potensielle vanskeligheter når dette skal skje digitalt og ikke fysisk. Hvordan skal man få 
sjekket dette i f. Eks. Elveguiden?  

Skal føres protokoll for hvert styremøte, medlemmer skal få tilgang digitalt til referat etter 
styremøte. Dersom det er saker som er unntatt offentlighet må dette redigeres inn før publisering. 

Anders lager et forslag som han sender til sentralleddet og er i gang med det. Dette gjelder 
innsending av vedtektene. 

Anders har dobbel stemmerett under avstemning i styremøter, men ikke årsmøter. Kun 
Styremedlemmer som har stemmerett under en avstemning. 



Svein har laget et forslag for tildeling av fiskekort og tenker å gjøre det samme for jaktkort. Diskusjon 
angående hvordan vi skal lage særregler for eksklusiv tildeling av jakt- og fiskekort i kommunen uten 
at dette blir feil i forhold til at vi skal være en åpen forening. Diskusjon om at en mulig løsning er at 
avtalen om eksklusiv rett kommer i avtalen mellom grunneier og forening. 

Diskusjoner angående hvordan vi skal legge oss når det gjelder prissetting rundt medlem og ikke-
medlem. 

Frister for søknader: 

Tippemidler, Anders skal til Bårseth i morgen slik at vi får sendt inn. 

 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET:  

 

  
FISKEUTVALGET: 

Ønske om å kjøpe tre nye enhåndsstenger. Ønske er innvilget etter avstemning i styret. 

Ønske om å oppbevare alle stenger og utstyr hos Pappa Breiby. 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:  

 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

  



ØKONOMI:  

Ikke kommet momsrefusjon enda. 

Mye utbetalinger fra driftskonto nå.  

Ikke betalt ut alle leiemidler til valdeiere enda pga. Elveguiden.  

Avdrag på lån har øket litt med ca. 100 kr mnd. 

Penger fra sponsorer og noen flere midler har ikke kommet inn enda. 

Får en pluss på en del penger som ikke er kommet inn enda. 

Det ser ut til at vi har en OK mengde med penger inn mot neste år. Karstein litt i tvil. 

 

 

 

FURUKOLLEN:  

Må anskaffe alarm for å kunne oppbevare ammunisjon og våpen i container i Furukollen og i 
klubbhuset. 

Må ha inn flere i skytebaneutvalget. 

 

KLUBBHUS: 

Murene må byttes ut, skal vi finne noen til å gjøre dette? Svein G har kontaktet B&B v/Håvard 
Granøien og venter på svar. Har også snakket med skolen om alternative muligheter. Dette må vi 
betale for å få noen til å gjøre mener Anders. 

Bør begynne å prioritere å leie ut klubbhuset slik at vi kan begynne å få inntekt derfra. 

Annet:  

Avslutningssammenkomst for styret før jul.  

Kroa Støren fredag 16. desember. 

 


